雕塑學系各術科作品期末評審標準

Evaluation Standards for All Professional Work at the End of Semester

98年10月9日系務會議通過

Approved in the departmental meeting on October 9, 2009

因應本系「學生學習成效審查辦法」、「碩士班評圖機制」特訂定各術科作品期末評審標準（以下簡稱本標準），以維護術科成績評量之客觀公正。

Evaluation Standards for All Professional Work at the End of Semester (hereinafter referred to as the Standard) are promulgated in accordance with Regulations Governing the Evaluation of Student Performance and Jury System for Professional Program of the Department to ensure the objectivity and fairness in the scoring and evaluation of the professional subjects.

    本標準以作品之「藝術性」、「技術性」、「整體性」為審查要點，各術科作品之創作理念字數分別為：

The Standard bases its evaluation of the work on merits of artistry, technicality, and comprehensiveness. The minimum word requirements for the creative philosophy for all professional work are:  

一年級300字、二年級500字、三年級800字、四年級1000字、碩士班1500字。
300 words for first year students, 500 words for second year students, 800 words for third year students, 1000 words for fourth year students and 1500 words for master students. 

創作理念與作品同時呈現，供評審用。

The creative philosophy will be presented with the student’s work for evaluation.

